
Kommunfullmäktiges sammanträde 
 Solna den 8 april 2019 

Interpellation till skolnämndens ordförande Marianne Damström Gereben 
 

 

Interpellation om lärarbehörigheten i Solnas grundskolor  

Kring vårdagjämningen kunde vi läsa i lokaltidningen att 31 procent av lärarna i Solnas 

grundskolor saknar behörighet. Det är oroväckande att Solnas elever har så pass många 

lärare som saknar behörighet.  

Än mer oroväckande blir det när vi tittar på de privata skolorna, där 40 procent saknar 

behörighet. Där Solnas fristående grundskolor dessutom skiljer sig från rikssnittet med 3 

procentenheter färre behöriga lärare till skillnad från de kommunala där andelen behöriga 

lärare ligger något över rikssnittet.  

Dessutom är detta en försämring från 2017 då andelen behöriga lärare låg på 76 procent på 

de kommunala grundskolorna och 64 procent på de fristående. 

Det är inte bra för Solnas elever att andelen behöriga lärare skiljer sig så påtagligt åt, det 

leder till en pedagogisk segregation som försämrar likvärdigheten mellan skolorna och 

drabbar elevernas rätt till att undervisas av utbildade och behöriga lärare. 

Mot bakgrund av detta vill jag ställa följande frågor: 

1. Anser du att det är viktigt med behöriga lärare i grundskolan? 

2. Vad gör Barn- och utbildningsförvaltningen för att öka andelen behöriga lärare i 

grundskolan? 

3. Varför skiljer sig andelen behöriga lärare åt mellan de kommunala och de fristående 

grundskolorna i Solna? 
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